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W czwartek 30 stycznia 2020 w darłowskim ratuszu poseł na Sejm RP IX kadencji Piotr
Benedykt Zientarski, który po raz pierwszy w tym roku  odwiedził Darłowo, poinformował
Arkadiusza Klimowicza- burmistrza miasta i dziennikarzy, że razem z posłami Koalicji
Obywatelskiej z regionu koszalińskiego złożył kilka poprawek do tegorocznego Budżetu
Państwa.

 Dla naszego miasta i regionu najważniejszym wnioskiem jest   przebudowa falochronów
portowych i wejścia do portu w Darłówku kosztem 195 milionów złotych. Urząd Morski w
Słupsku ma opracowaną dokumentację na to przedsięwzięcie, ale brak jest decyzji
rządowej na realizacje tej inwestycji. Darłowo jako port morski jest portem handlowym,
pasażerskim,  rybackim i jachtowym. Wejście do portu zbudowane w roku 1879  jest
wąskim gardłem darłowskiego. Uniemożliwia ono  wchodzenie do Portu średnich jednostek
handlowych, normalnych statków pasażerskich, albo katamaranów. Bez przebudowy nie
będzie rozwoju, a raczej regres. Mamy wielką nadzieję, że mimo likwidacji Urzędu
Morskiego w Słupsku nasz port nie zostanie pozostawiony na pastwę losu.

L. Walkiewicz

https://www.darlowo.pl/czy-beda-wchodzily-do-portu-w-darlowie-wieksze-jednostki-morskie/
https://www.darlowo.pl/czy-beda-wchodzily-do-portu-w-darlowie-wieksze-jednostki-morskie/

